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Határozatok:
A Dékán üdvözölte az újonnan megválasztott kari hallgatói képviselőket, és 
bemutatta őket a Kari Tanácsnak.

1. Javaslat vezetői megbízásokra.



Négy tanszéken jár le a tanszékvezető megbízatása. A tanszékvezetők nyilatkoztak 
arról, hogy meg kívánják hosszabbítani kinevezésüket. Erről a tanszékek dolgozói 
is szavaztak. 
A Kari Tanács titkos szavazással a következő eredménnyel fogadta el jelölésüket:

Zrínyi Miklós - (Fizikai Kémia Tsz.) ( 5 évre) 31 I 1 N 5 T
Pukánszky Béla (Műanyag és Gumiipari Tsz.) (5 évre) 24 I 4 N,

9 T
Novák Lajos (Szerves Kémia Tsz.) (3 évre) 32 I, 0 N,

5 T
Fonyó Zsolt (Vegyipari Műveletek Tsz.) (5 évre) 27 I, 1 N, 

9 T

2. Tájékoztató a szakirányválasztásról.
Széchy G. oktatási dékánhelyettes ismertette a jelentkezések számszerű 
eredményét. A 10 fő fölötti jelentkezések alapján a következő szakirányok indulnak 
dékáni garanciával a következő félévben
Vegyészmérnöki Szak.: Gyógyszeripari szakirány

Műanyag- és textiltechnológiai szakirány
Biomérnöki Szak: Élelmiszerminősítő szakirány

Környezetvédelmi szakirány
A jelen félévi vizsgák alapján még szakirányt választható hallgatók 
figyelembevételével esetleg meginduló szakirányok:
Vegyészmérnöki Szak: Analitikai és szerkezetvizsgálati szakirány
Biomérnöki Szak: Ipari biotechnológiai szakirány

3. Dékáni jelentés az 1997/98-as tanévről.
A jelentés tömören összefoglalja a tanév legfontosabb statisztikai adatait, 
megemlíti és jelöli azokat az erőfeszítéseket, amelyeket a Kar tesz a gazdasági 
helyzet javítása és a hallgatói érdeklődés növelése céljából.
Egy kérés hangzott el, a bevételek és kiadások szemléletesebb szétválasztását 
kérve.
A Kari Tanács a jelentést  35  igen, 0 nem és 1 tartózkodással elfogadta.

4. Tájékoztató a Kar gazdasági helyzetéről:
Salgó András dékánhelyettes ezuton is megköszönte a tanszékek segítőkészségét. 

5. A hallgatói információs rendszer (NEPTUN)
Az elkészített - határidőket tartalmazó - NAPTÁR -t a Kari Tanács 32 igen, 0 nem és 
6 tartózkodással elfogadta. A Dékáni Hivatal vezetője mind az oktatók, mind a 
hallgatók nagyobb fegyelmét kérte a Neptun használatakor.
A hallgatók bírálták a NEPTUN pénzügyi késéseit, kérték a vizsgára történő 
jelentkezési lehetőségek számának növelését.
Mindenki egyetértett abban, hogy a hozzáférések számát nagy mértékben kellene 
megnövelni.

6. Javaslat a környezetvédelmi szakmérnöki szak uj szakirányának a 
Környezetvédelmi menedzser szakiránynak a tantervére.
A tantervet a Kari Tanács nyílt szavazással 33 igen, 0 nem, és 3 tartózkodás 
mellett elfogadta.



7. A Hallgatói képviselet elkészítette az uj hallgatói SzMSz-t, amelyet a Kari Tanács 
nyílt szavazással egyhangúan 36 igen szavazattal elfogadott.

Egyebek:
- Kalaus György a TDK konferencia eredményeiről számolt be, név szerint is 
megemlítve és gratulálva a díjazottaknak.
- Gál Sándor a Varga József Alapítvány elnöke tájékoztatta a Kari Tanácsot 
az Alapítványnak a  Kar érdekében kifejtett tevékenységéről.
- A Dékán ismertette az „ Ipar a környezetért” és az „ Ipar a műszaki 
fejlesztésért „ alapítvány diplomamunka pályázatán díjat nyert hallgatók 
nevét.
- A Dékán az 1999 január 20-21-i Műegyetem 2000 rendezvényre tervezett 
Kari előadásokat ismertette.
- A Dékán és -a hallgatói elhelyezkedéseket felmérő  csoport vezetője,- 
Molnár Szabolcs közös sajtótájékoztatón vettek  részt a Minisztérium 
gazdasági helyettes államtitkárával, Herczeg Lászlóval , ahol a képzésről és 
az elhelyezkedésről tájékoztatták az ujságírókat.

hivatalvezető dékán

Ellenjegyezte:


